

产品概述

Product Overview

YHJ-HA鞋袜定型机用于鞋袜定型，本机利用高温，蒸汽压力使鞋袜定型。优点：1.操作方便，生产效率高。2.结构精巧，美观，稳定性好，维修方便。3.采用智能温控器，温度自动调整，准确性高。4.加热板是用热表面均匀的加热器特别设计制造，加热元件从德国进口，加热表面温度均匀，准确。5.压力温度，可以随意调节。6.电脑控制，全自动调节，简单方便。

YHJ-HA upper setting machine is used for shaping shoes and socks. This machine uses high temperature and steam pressure to shape shoes and socks. Advantages: 1. Easy operation and high production efficiency. 2. Exquisite structure, beautiful appearance, good stability and convenient maintenance. 3. Intelligent thermostat is adopted for automatic temperature adjustment with high accuracy. 4. Heating plate is specially designed and manufactured with heater with uniform hot surface. Heating elements imported from Germany have uniform and accurate heating surface temperature. 5. Pressure temperature can be adjusted at will. 6. Computer control, automatic adjustment, simple and convenient.

技术参数

Technical parameters

型 号/Model:	YHJ-HA
内模体积/Internal Modulus Volume(cm):	34.5 × 58.5 × 16
电 压/Voltage(V):	~380
功 率/Power(kW):	12
调 温/Temperature(°C):	0-250
延 时/Delay(S):	1-60
体 积/Packing Size(cm):	122 × 146 × 183
重 量/Weight(kg):	690

加工案例

Machining Cases



YHJ-HA

鞋面定型机

Shoe shaping Machine

DLD

全自动电加热蒸汽锅炉

Fully automatic electric heating steam boiler

产品概述

Product Overview

先进、安全、高性能、尖端技术制作最安全理想的蒸汽锅炉，附有水箱及高压给水泵，全自动高低水位控制装置、安全阀，压力控制器、水位表、耐久的电热管，每台炉体焊缝均X光检验合格，并经特种设备监督检验部门，监检确认，质量可靠。

Advanced, safe, high-performance, cutting-edge technology to make the most safe and ideal steam boiler, with water tank and high-pressure feed pump, fully automatic level control device, safety valve, pressure controller, water level meter, durable electric heat pipe, each furnace weld is X-ray inspection qualified, and by the Special Equipment Supervision and inspection department, monitoring confirmed, reliable quality.

适用范围

Scope Of Application

适合服装厂熨烫、食品加工、酒店、学校、企业事业单位食堂消毒、蒸饭、蒸菜和开水、热水供应等。本产品结构设计合理、体积小、移动灵活；安装简单容易、使用方便。

Suitable for garment factory ironing, food processing, hotels, schools, enterprises and institutions canteen disinfection, steamed rice, steamed vegetables and boiling water, hot water supply. The product structure design is reasonable, small in size, flexible mobile, easy to install and easy to use.

产品特点

Product features



1.平板水位计

Flat water meter

采用智能水位监测，微电脑控制水位压力实时显示一目了然
With intelligent water level monitoring, the microcomputer controls the water level pressure at a glance



2.简洁的控制面板

Simple control panel

微电脑一键式操作水位压力实时显示，精准控制水位
Microcomputer one-click operation water level pressure real-time display, accurate control of water level



3.不锈钢压力表

Stainless steel pressure gauge

高精度压力表，准确显示压力
High-precision pressure gauge for accurate display of pressure

技术参数

Technical parameters

型 号 Model	电 源 Power source	加热功率 Heating power (kW)	容积 Volume (L)	工作压力 Work Pressure	产气量 Steam output (kg/h)	启动时间 Starting time (min)	外形尺寸 Outline dimension (cm)
DLD24(18)-0.4-1	380V,3PH,50Hz	24(18)	17	0.4	34(24)	8(10)	68 × 66 × 120
DLD60(36)-0.4-1	380V,3PH,50Hz	60(36)	47	0.4	78(47)	6(8)	70 × 73 × 140

